
Indkaldelse til bestyrelsesmøde på MammenFri  
tirsdag d. 20-05-2025 kl. 19:30 – 22:00 
 
 

Ledelse:  
Bestyrelse: 
 
Suppleanter: 

Mikael Kristensen, Sofie Lykke Quist, Helle Rasmussen 
Anja Louise Ziegenfeldt Sørensen, Maja Baltzersen, Maria Mikkelsen, Mette Lynge, Pernille Møller Bertelsen, Emil Hviid Bach, Steffanie 
Joan Nielsen 
Michael Kristensen, Stinne Juhl Navntoft, Flemming Munk 

Fraværende: Stinne 
Referent: Pernille  
Kage mv.: Pernille …kaffebrygger.(… eller tag en kande med hjemmefra) Sodavand forefindes (Mette og Maria køber ved behov) 

 
  Beslutning 

Orientering - drøftelse 
Spørgsmål 

Pkt
. 

Punkt- 
ansvarlig 

B 
O 
S 

Emne. 
Tidsramme 

Beskrivelse Referat 

1. Alle B Valg af ordstyrer 
19.30 

 Anja 

2. Anja O Nyt om halprojekt 
19.35 

Erik Dalby fortæller om halprojektet. Erik Dalby har fortalt om multihal projektet og vist 
et forslag til plan og mulige udgifter og indtægter. 
Bestyrelsen har nedsat et udvalg der arbejder videre 
med multihal projektet.  
I udvalget sidder Mikael, Anja, Maria og Pernille. 
Anja indkalder udvalget til møde. 

3. Mikael O Nyt fra Mikael 
20.05 

 På grund af at flere elever tager på efterskole næste 
år, er der sket en domino effekt på udmeldelser fra 
overbygningseleverne (de ældste elever).  
På baggrund af det kan skolen ikke ansætte en ny 
lærer. Næste skoleår er 6.-8. klasse sammen (måske 
9. klasse). Der er mange tolærertimer til 6.-8. klasse 
til næste skoleår. 
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4. Sofie O Nyt fra Sofie 
20.15 

 Til visionsdøgn arbejdede personalet med deres 
ønske om at få dyr på Mammen Fri. Det er noget 
som skal drøftes med bestyrelsen. Bestyrelsen skal 
overveje, hvad vi gør med pasning, hvor dyrene 
skal gå henne og om vi må bygge huse til dyrene 
(bebygningsgrad).  
Vi nedsætter et udvalg: Anja, Steffanie og Emil 
arbejder videre.  

5. Maja O Nyt fra formanden 
20.25 

 Der er kursus i bestyrelsesarbejde på Gudenådalens 
friskole d. 17.06. Mikael tilmelder Flemming, 
Maria, Pernille, Mette, Steffanie, (måske Emil) til 
kurset. Næste bestyrelsesmøde bliver rykket til d. 
10. juni. 
 
En forældre har spurgt ind til deltidspladserne i 
Mammutten, ift. sommerferien hvor man muligvis 
har behov for både morgen- og eftermiddagssfo.  
Ift. driftsudgifterne har vi behov for at vide hvornår 
der er mange og få børn. Derfor er deltidspladserne 
delt op i morgensfo eller eftermiddagssfo. 

6. Alle O/
B 

Nyt fra udvalgene 
20.35 

Bestyrelsen vælger hvilke udvalg de vil 
være kontaktperson for.  
 
Det sidste bestyrelsesår har fordelingen 
været således: 

- Aktivitetsudvalg: Steffanie 
- Rengøringsudvalg: Maja 
- Markedsføring: Anja og Michael 
- Kontaktforældreudvalg: Maria 
- Legatudvalg: Mette og Pernille 

Fordelingen for hvilke bestyrelsesmedlem der er 
kontaktpersoner for hvilke udvalg det kommende år 
er således: 
 

- Aktivitetsudvalg: Steffanie 
- Rengøringsudvalg: Maja 
- Markedsføring: Anja og Michael 
- Kontaktforældreudvalg: Maria 
- Legatudvalg: MEtte og Pernille 
- Bygningsudvalg: Emil 
- IT: Flemming 
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- Bygningsudvalg: Mikael 
- IT: Jacob og Dynes 
- Koordineringsudvalg: Betina  

- Koordineringsudvalg: Maja 

7. Pernille O Dato for 
bestyrelsesmøder og 
forslag til kageliste  
20:50 

Liste over forslag til bestyrelsesmøder og 
kageliste: 
3. tirsdag i måneden. 

- 20/5-25 Pernille 
- 17/6-25 Mette 
- 19/8-25 Maria 
- 16/9-25 Maja 
- 21/10-25 Steffanie (udgår måske til 

visionsdag) 
- 8/11-25 Anja (udgår måske til 

visionsdag) 
- 16/12-25 Flemming 
- 20/1-26 Michael 
- 17/2-26 Emil 
- 17/3-26 Stinne 
- 21/4-26 Generalforsamling 
- 28/4-26 Konstituerende 

bestyrelsesmøde 

Mødet d. 17/6- 25 bliver rykket til d. 10/6-25 
grundet kursus. 

8.   Kage og kaffe 
20.55 

  

9. Alle O/
B 

Forretningsorden 
21:00 

Gennemgang af forretningsordenen.  
Alle skal læse forretningsordenen inden 
bestyrelsesmødet 

Vi udsætter til næste gang. Maja gennemgår 
forretningsordenen til næste gang, og kommer med 
punkter, der måske skal revideres. 

10. Sofie  Drømmeland(fast punkt) 

21.15 
  

11. Alle O Evaluering af 
generalforsamling 
21.20 

Evaluering af de nye tiltag til 
generalforsamlingen 

- Mad og drikkevarer 

Anja har fået tilkendegivelser fra flere forældre 
med:  

- At det var dejligt at der var mad. 
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- Børnepasning 
- Bestyrelsens beretning som video 
- Ændret valgprocedure 
- Andet? 

 

- At der var børnepasning, så begge forældre 
kunne deltage. 

- Flere har nævnt at bestyrelsens beretning 
var en video. 

- Mange har sagt, at det var gode nye tiltag 
med valgproceduren. 

- Efterspørgsel på at dagsorden og de 
opstillede kommer op på skærmen.  
 

Bestyrelsen har drøftet: 
- God ide at bestyrelsen afklarer og informere 

om, hvad de opstillede skal have klar til 
aftenen (en kort præsentation, video, 
andet..) 

- At lave små videoklip løbende som 
bestyrelsen deler, hvor de fortæller om, 
hvad bestyrelsen arbejder med. 

- Bedre faciliteter til de børn der kommer 
(drikkevarer, aftensmad, snacks ved gangen 
til gymnastiksalen) 

12. Mette, 
Pernille 

O/
B 

Punkter fra forældre 
til drøftelse 
21:35 

Drøftelse af: 
- Kiss and ride banen 
- Børnehaven og vuggestuens 

arbejdstider 
 
 
 
 

- Vi overvejer om der skal sættes skilt eller 
markeringer op, så bilisterne kan se hvordan 
de skal holde på kiss and ride banen 
(Legatudvalget undersøger dette).  

- Vi har drøftet morgen åbningstiderne i 
børnehave og vuggestuen. Personalet møder 
ind kl. 6.15, hvor døren til garderoben også 
bliver låst op. Så længe der ikke er flere der 
har behovet, fortsætter vi som 
åbningstiderne er nu. 
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13. Mette, 
Emil, 
Steffanie 

O/
B 

Formandsmøde 
 

Orientering fra formandsmødet Udsat til næste gang 

14. Mikael O/
B 

Evaluering af 
dialogspisning 
 
 

 Bestyrelsen synes at det er meget givende og 
spændende at høre om, hvad personalet har arbejdet 
med til deres visionsdøgn.  
Måske skulle der holdes en ekstra dialogspisning, 
hvor bestyrelsen præsenterer punkter fra deres 
visionsdøgn.  

15.      
16.      
17.      
18.   Oplæsning og 

godkendelse af 
referat  
senest kl. 21.45 

 Godkendt 

19.   Eventuelt  Musiklokale: Nyt udvalg der arbejder videre er 
Anja, Pernille, Emil 

 
Punkt til næste møde:  
Økonomi 
Banker 
Dyk ned i udvalget - næste møde snakker vi om kontaktforældreudvalget og bygnignsudvalget 
Formandsmøde - Bl.a. snak om dato for klassernes første forældremøde næste skoleår 
Anja inviterer Rene til næste bestyrelsesmøde - ift. at informere om fordele og ulemper ved valg af fjernvarme 
Musiklokale 
 

 
 


